

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-BILAD SECURITIES AND INVESTMENT Date: 04-05-2026 12:39:45 PM Subject: Election of Chairman and Vice Chairman	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البلاد للأوراق المالية والاستثمار التاريخ: 2026-05-04 12:39:45 PM الموضوع: انتخاب رئيس مجلس الإدارة ونائبه
Pursuant to the provisions of Article (8/ط) of the Instructions for Disclosure of Issuing Companies, Accounting Standards and Auditing Standards for the year 2004 and its amendments, and in accordance with the provisions of Article (20/ب) of the Membership Regulation of the Amman Stock Exchange for the year 2018, please be informed that the Board of Directors of the Company, in its meeting held on 29/04/2026, has resolved the following: Electing Mr. Samer Yousef Kaid Hammad as Chairman of the Board of Directors Electing Mr. Ahmad Omar Abdullah Al-Rajoub as Vice Chairman of the Board of Directors.	إستناداً لأحكام المادة رقم (8/ط) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها، وإستناداً لأحكام المادة (20/ب) من نظام العضوية في شركة بورصة عمان لسنة 2018، يرجى التكرم بالعلم بأن مجلس إدارة الشركة قرر في جلسته المنعقدة بتاريخ 2026/04/29 ما يلي: 1- انتخاب السيد سامر يوسف كايد حماد رئيساً لمجلس الإدارة. 2- انتخاب السيد احمد عمر عبد الله الرجوب نائباً للرئيس مجلس الإدارة.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Dar Mahmoud	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Dar Mahmoud